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ZAPISNIK

s 3. siednice Povierenstva za osiguravanie i unapredivanie kvalitete u akademskoi

2016.12017. odrZane 10. veljaie 2017. u sobi br.40 s poietkom u 9,30 sati

NAZOdNT:
l. doc. dr. sc. Ljubica Matek, predsjednica
2. doc. dr. sc. Ivana Jozic, predstavnica nastavnika
3. dr. sc. Vesna Radidevid, predstavnica administrativnog osoblja
4. doc. dr. sc. Ana Jakopec, predstavnica asistenata

5. doc. dr. sc. Ana Lehocki SamardZic, predstavnica asistenata

6. Nemanja Spasenovski. predstavnik studenata

NENAZOENI:
l. dr. sc. Sanja Spanja, predstavnica asistenata

2. doc. dr. sc. Maja Krtalic, predstavnica nastavnika (ispridala se)

3. doc. dr. sc. Ljerka Hajncl (ispridala se)

4. Ivana Biljan, prof. (ispridala se)

5. dr. sc. Sanja Jukii, predstavnica nastavnika (na bolovanju)
6. Martina Ivanko, predstavnik studenata

7. Alen Zu5kic" predstavnik studenata

Zapisni( ar Dom agoj B urazi n
Sjednicu je otvorila i vodila predsjednica Povjerenstva doc. dr. sc. Ljubica Matek.

Predsjednica je pozdravila prisutne te predloZila sljedeii

DNEVNI RED:

1. Usvajanje zapisnika sa 2. sjednice POUK-a
2. Razgovor s prodekanicom D. BoZid Bogovid
3. Preporuke po Izvje56u o radu psiholo5kog savjetov4li5ta
4. Preporuke po Analizi ankete polaznika PPDMI-i
5. Izvje5de o mentorskom sustavu
6. Preporuke za teme za 4. broi biltena Sustava za kvalitetu
7. Razno

Takav je dnevni red u cijelosti prihvaien.
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AD. 1.

U todki 2. dnevnog reda na 2. siednici POUK-a raspravlialo se o nadinu pracenja i unapredenja

kvalitete doktorskih studija. Doc. dr. sc. Ana Lehocki SamardZic primijetila je da su njezine

napomene o studiju u Peduhu pripisane prof. Brdaru. Primjedba na zapisnik se uvaZava te se u

tekstu zapisnika treba zamijeniti umjesto imena prof. dr. sc. Marija Brdara doc. dr. sc. Ana
Lehocki SamardZii koja je sve navedene prijedloge iznijela.
Osim te izmjene Zapisnik sa 2. sjednice POUK-a se prihvaia.

AD. 2.

Prodekanica za studijske programe i studente doc. dr. sc. Dubravka BoLi(, Bogovii bila je
sprijedena doci na sjednicu te je s predsjednicom POUK-a doc. dr. sc. Ljubicom Matek obavila
razgovor prije sjednice. Na sjednici je predsjednica Povjerenstva Ljubica Matek prenijela

informacije dobivene u razgovoru s prodekanicom. Medu prvima je istaknuto kako je
prodekanica Dubravka BoLi( Bogovii preuzela nadzor nad resorom kvalitete na Fakultetu.
Miriam ArambaSic, mag. iur., dosada5nji strudni suradnik iz Ureda za kvalitetu prelazi na

mjesto voditeljice Ureda za studentska pitanja. Domagoj Burazin, mag. iur. kao voditelj Ureda
za kvalitetu ostaje samostalno raditi u Uredu za kvalitetu.
Predsjednica Povjerenstva zatim je napomenula kako je prodekanica predloZila da se

Povjerenstvo i Ured za kvalitetu u narednom razdoblju posvete proudavanju novih ESG
standarda i uskladivanju postojedih dokumenata s istima.
Od dlanova POUK-a zatraLeno je da prodekanici daju prijedloge o provodenju unutamjeg
vrednovanja. Prijedlozi su zaprimljeni putem e-po5te, a kao glavni prijedlog koji 6e se i
predloZiti Upravi odabrana je problematika procesa upravljanja ljudskim resursima na

Fakultetu, Sto je uZa specijalnost i podrudje interesa doc. dr. sc. Ane Jakopec. Dodatni prijedlozi
ukljudivali su: povezanost FFOS-a s organizacijama trZi5ta rada, povezanost znanstveno -

istraZivadkog rada i nastavnog procesa, poticanje/unapredenje mobilnosti i medunarodne

suradnje, kvaliteta rada nastavnog osoblja i mogudnosti za daljnje usavrSavanje, procesi izrade
i odobravanja studijskih programa (i/ili pracenje kvalitete studijskih programa), te resursi za

udenje i podrSka studentima.

AD.3.
Povjerenstvo je zatraLilo dopune IzvjeSca o radu psiholo5kog savjetovaliita za2016. u smislu
podataka o sudionicima radionica (broj studenata i s kojeg fakulteta dolaze) te o evaluaciji
radionica.

AD.4.
Povjerenstvo na Analizu PPDMI ankete nije imalo primjedbi. Konstatiralo je tek kako je bio
malen odaziv na anketu koia se odrLavala online.

AD. 5.

Pod todkom 5. dnevnog reda na 3. sjednioi se prihvatilo IzvjeSie o mentorskom sustavu koje je
predsjednica Povjerenstva dala dlanovima na uvid i raspravu i na koje Povjerenstvo za
unapredenje kvalitete nije imalo nikakvih primjedbi.
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AD.6.
Povjerenstvo je pod zadnjom todkom dnevnog reda na dana5njoj sjednici dalo preporuke za
ovogodiSnji broj biltena. Neke od predloZenih tema koje su dali dlanovi Povjerenstva su:- predsjednica Matek izlolilaje teme koje je za ovu todku poslala docentica Krtali6:

razgovori s nagradenim studentima i nastavnicima, volontiranje studenata, projekti
Fakulteta u dru5tveno korisnom udenj'u, izazovi u online udenju

- predsjednica Povjerenstva razmotrila je kao prijedlog jo5 i temu koja bi se bavila
izazav ima tij ekom promj ena studij skih pro grama.

Sjednicaje zavrSena u 10,35 sati.

Predsj ednica Povj eren stv a za osiguravanj e
i unapredivanj e kvalitete visokog obrazov anja
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